

VACANCY NOTICE	RE-PUBLICITE - AVIS DE VACANCE	RI-ADVETAESMEN BLONG VEKENSİ
The Ministry of Finance and Economic Management wishes to recruit a suitable qualified individual for the Position of Chairperson of the Central Tenders Board on a contract phase. Information kit for interested individuals for this position, can be obtained in hard copy from the Corporate Service Unit [HR Office] Reception at the Ministry of Finance and Economic Management or interested applicants can call on Tel: (+678) 29420 / 7395476 or gkalsev@vanuatu.govvu Both male and female applicants are encouraged to apply. All applications should be made using Job Application Form (PSC Form 3-2) and must be sealed and address to the Central Tenders Board Office, Corporate Services Unit, PMB 9058, MFEM, Port Vila not later than 09 October 2026 @ 4:00 pm. Late applications will not be considered. Job Title: Chairperson Grade: OSA Location: Central Tenders Board, Corporate Services Unit, Ministry of Finance & Economic Management Selection Criteria: Qualification: Diploma or Degree in the following fields: Law or Accounting or Commerce Experience: Must be a person who has experience in the practice of law or accounting or commerce At least 5 years relevant experience in the public administration and experience in managing an Act Management/Supervisory Skills: Proactive management skills in managing an Act Special Skills: Must be computer literate Thinking Style: Analytical and practical decision maker Communication/ Interpersonal Skills : Display good interpersonal skills and be able to cope with all kinds of different client personalities and traits Behavioural Competencies/Personality-Traits Must have good character and attitude Must be a person of good reputation in the community and enjoy public confidence Must never accept gifts or rewards of any kind form from co-workers and tenderers Must not have a criminal record Language Literate in English or French is required and Bislama is desirable	Le ministère des Finances et de la Gestion économique recherche une personne compétente pour occuper le poste de Président de la commission d'Adjudication dans le cadre d'une phase contractuelle. Les personnes intéressées peuvent obtenir un dossier d'informations à la réception de la section des services généraux du ministère ou en appelant le (+678) 25450 / 7395476 / gkalsev@vanuatu.govvu Hommes et femmes sont invités à postuler. Les dossiers de candidatures doivent contenir un formulaire de demande d'emploi de la CFP (Formulaire 3-2) envoyés au : Bureau du Conseil Central des appels d'offres, SPR 9058, Port-Vila, au plus tard le 09 Octobre 2026 à 16h00. Les candidatures tardives ne seront pas prises en compte. Titre de poste : Président Échelon salarial : RDE Lieu d'affectation : Commission d'adjudication, section des services généraux, ministère des Finances et de la Gestion économique Critère de sélection : Qualification : Diplôme ou licence dans les domaines suivants : Droit ou comptabilité ou commerce. Expérience : Le candidat doit avoir une expérience dans l'exercice du droit, de la comptabilité ou du commerce. Au moins cinq ans d'expériences pertinentes dans l'administration publique et dans la gestion de la législation. Compétences en gestion/supervision : Compétences de gestion proactive dans la gestion d'une loi. Style de raisonnement : Esprit pratique et analytique. Compétences interpersonnelles / communication : Faire preuve d'un bon sens des relations humaines et avoir une bonne capacité à faire face à toutes sortes de personnalités et de traits de caractère différents des clients. Compétences comportementales : Doit avoir un bon caractère et une bonne attitude. Doit être une personne de bonne réputation dans la communauté et jouir de la confiance du public. Langues : Une bonne connaissance de l'anglais ou du français est exigé et le bichlamar est souhaitable.	Ministri blong Faenans mo Ekonomik Manejmen i wantem rikrutum wan stret man o woman we i kwalifae blong tekemap posisen blong Jeaman blong Sentrol Tenda Bod anda long Kontrak. Eniwan we i intres, i save karem wan infomesen pakej long hadkopi long Koporet Sevis Yunit (HRM Ofis) long Ministri blong Faenans mo Ekonomik Manejmen, o kolem telefon namba (+678) 29420 / 7395476 o gkalsev@vanuatu.govvu Man mo woman i save aplae. Evri aplikesen we i kam, i mas inkludum wan Job Aplikesen Fom (PSC Fom 3-2) mo mas putum insaed long wan envelop. Adresem i go long: Ofis blong Sentrol Tenda Bod, PMB 9058, Port Vila, bifo 4:00pm long namba 09 Oktoba 2026. Bambae mifala i no save akseptem olgeta aplikesen we oli kam let. Taetol blong posisen: Jeaman Greid: OSA Ples: Sentrol Tenda Bod, Koporet Sevis Yunit, Ministri blong Faenans mo Ekonomik Manejmen Kraeteria we oli wantem: Kwalifikesen: Diploma o Digri long olgeta fil olsem Loa o Akaonting o Komes Eksperiens: Mas wan man o woman we i gat eksperiens long olgeta praktis blong Loa o akaonting o komes. Mo samples 5 via eksperiens long wan pablik administresen mo eksperiens long saed blong manejem wan Akt. Olgeta Skil blong Manejmen/Supavisen: Smat manejmen skil blong manejem wan Akt. Olgeta Spesel Skil: Mas save yusum kompiuta Fasin blong tingting: Save analaesem samting mo save mekem desisen. Olgeta Skil blong Komunikesen/Sosol: Some se hem i gat olgeta gudfala sosol skil m oi save dil wetem evri kaen difren pesonaliti mo fasin blong olgeta kastoma. Fasin blong Wok: Mas gat wan gudfala fasin mo gat wan gudfala nem insaed long komiuniti mo save fraet blong toktok long pablik. Neva akseptem eni kaen gift o riwod we i kam long olgeta kolig o olgeta we oli tenda. Lanwis: Save toktok mo raet long English o French mo bae gud tumas sipos hemi save Bislama.